
P r o t o k ó ł  Nr XL/2010 
 
z odbytej  sesji  Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 31 marca 2010r. w sali Urzędu Stanu 
Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1010 do 1300. 
 
Obecnych 12 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej / lista obecności w załączeniu do 
protokółu /.  
 
 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Sekretarz Miasta      - Pan Roland Fabianek 
3. Skarbnik Miasta      - Pani Agata Olejarz 
4. Radca Prawny      - Pani BoŜena Kindler 
5. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach : 
                                                                                              - Pani Gabriela Włoch 
        - Pani Nowak-Tracz Sabina 
        - Pan Józef KałuŜy  
        - Pan Bogusław Dziedzic  
        - Pani Eryka Jonek 
        - Pan Kazimierz Jankon 
        - Pan Karlak Włodzimierz 
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pan Gallus Erwin 
        - Pan Jankon Kazimierz 
        - Pan Naumowicz Piotr 
        - Pan Miemiec Jan 
        - Pan Giza Paweł 
        - Pan Tomala Zygmunt 
        - Pan Wilhelm Daniel 
6. Dyrektor BOSziP 
7. Dyrektor MGOK 
8. Kulisy Powiatu  
 
Porządek  o b r a d : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XXXIX/2010 z dnia 25.02.2010r.  
5.   Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)   zmiana budŜetu gminy na 2010 rok. 
b)   rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budŜecie gminy na 2011 środków stanowiących  
      fundusz  sołecki. 
c)   zatwierdzenie „Planu Rozwoju Miejscowości Uszyce” 
d)   zawarcia porozumienia z Gminą Kluczbork w zakresie dofinansowania wyścigu    
      kolarskiego. 
e)   zawarcia porozumienia z Powiatem Oleskim w sprawie wspólnej realizacji w roku 2010 
      zadań z zakresu ochrony zdrowia tj. dofinansowania działalności statutowej  Warsztatów 
      Terapii Zajęciowej. 
f)   zawarcia porozumienia w celu realizacji inwestycji „Budowa drogi Jastrzygowice-Prosna-   
      Kościeliska „ 
g)  zmiany uchwały Nr XXXIX/308/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 25 
      lutego 2010r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 



      Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów 
      Śląski na rok 2010 
6.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
      międzysesyjnym. 
7.   Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
8.   Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
9.   Wolne wnioski i informacje.  
10. Zakończenie obrad .                       
 
Ad1. Otwarcia XL sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
Pan Roman Neugebauer – witając radnych, zaproszonych gości. Stwierdzając jednocześnie, Ŝe w 
sesji uczestniczy 12 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej, co stanowi kworum przy 
którym moŜe obradować i podejmować uchwały Rada Miejska.   
 
Ad2. Nie zgłoszono pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
 
Ad3. Pan Roman Neugebauer  - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iŜ radni otrzymali 
porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesje oraz projekty uchwał. Poinformował o 
wprowadzeniu dodatkowej uchwały w sprawie:  
- zatwierdzenie „Planu Rozwoju Miejscowości Zdziechowice” 
Radny Pan Henryk Mrozek proponuje o wstawienie tej uchwały zaraz po Uchwale o zatwierdzenie 
„Planu Rozwoju Miejscowości Uszyce” 
Rada Miejska przyjęła zmiany porządku obrad 12 głosami „za”, na obecnych na sesji 12 radnych, 
na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
Rada Miejska przyjęła porządek obrad 12głosami „za”, na obecnych na sesji 12 radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Ad4. Protokół Nr XXXIX/2010 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 25-02-2010r 
został przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (12 głosami „za” na obecnych 
na sesji 12 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej) do wglądu w biurze Rady Miejskiej .  
Nie wniesiono do protokółu uwag.  
 
Ad5a. Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany budŜetu 
gminy na 2010 rok 
W uchwale Nr XXXVI/282/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 grudnia 2009 r.  
w sprawie uchwały budŜetowej  na 2010 rok wprowadza się następujące zmiany :  
W §  1-  Załącznik  nr 1  -  Dochody budŜetu gminy 
1. Zwiększa  się dochody gminy o kwotę    122.804,72  zł 
W  §   2 -  Załącznik nr 2 – Wydatki budŜetu gminy    
1. Zwiększa  się wydatki budŜetu gminy o kwotę    122.804,72   zł 
2. Stan rezerwy ogólnej  po zmianach  wynosi  81.000,00 zł . 
W § 2  - Załącznik nr 2a  - Wydatki majątkowe  
W  dziale 900 rozdz. 90095 ulega zmianie nazwa zadania  inwestycyjnego. Było: 
 „ Modernizacja parku miejskiego „ .Po zmianach nazwa brzmi   : „ Uporządkowanie parku       
miejskiego w Gorzowie Śląskim wraz z infrastrukturą sportowo-rekreacyjną i odnową  
amfiteatru „. 
W związku ze zmianą nazwy zadania inwestycyjnego  załącznik nr 8   do  uchwały budŜetowej    
na 2010 rok  „ Wydatki na wieloletnie programy  inwestycyjne w latach 2010-2012 „      
otrzymuje nowe brzmienie określone w załączniku do  niniejszej uchwały.  
W związku z likwidacją z dniem 1.01.2010 r.  Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej uchyla się  § 10 uchwały wraz z załącznikiem nr 10 do uchwały. 

 
Po wprowadzonych zmianach budŜet gminy wynosi : 
1). Dochody                                                                                                       18.911.149,72 zł                                                                                                                



      w tym : 
      - dochody związane z realizacją zadań zleconych z zakresu 
         administracji rządowej                                                                                1.737.900,00 zł                                                                     
2). Przychody                                                                                                      5.810.425,00 zł                                                                  
3).  Wydatki                                                                                                       23.606.574,72zł                                          
       w tym : 
      - wydatki związane z realizacją zadań zleconych z zakresu                       
        administracji rządowej                                                                                 1.737.900,00 zł                                                                 
4). Rozchody                                                                                                       1.115.000,00 zł                                                                                             
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji    
Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów 
i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinie z posiedzenia komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XL/312/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 31 marca 2010r w sprawie: 
zmiany budŜetu gminy na 2010 rok została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 12 głosami 
„za”, na obecnych na sesji 12 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5b. Pan Roman Neugebauer  - Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w 
sprawie: rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budŜecie gminy na 2011 środków stanowiących 
fundusz sołecki 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinie z 
posiedzenia komisji. 
 
Radna Pani ElŜbieta Lepsza poinformowała, Ŝe ten fundusz jest powiększony wielokrotnie 
przez prace wykonywane w danej miejscowości, poniewaŜ te pieniądze najczęściej są 
przeznaczane na zakup materiałów, a prace wykonywane są przez mieszkańców. 
Sołtys Pan Karlak Włodzimierz była taka mowa w tamtym roku czy sołtysi sobie poradzą z 
funduszem, a sołtysi sobie poradzili z Odnową Wsi  i takie obawy były przedwczesne. 
Sekretarz Pan Roland Fabianek poinformował, Ŝe wcale niechodziło o to , Ŝe sołtysi sobie 
poradzą tylko o to , Ŝe do września jest potrzeba przedłoŜenia planu. 
Sołtys Pan Jankon Kazimierz poinformował, Ŝe był na spotkaniu sołtysów i ma być 
nowelizacja ustawy o funduszu sołeckim .  
Uchwała Nr XL/313/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 31 marca 2010r w sprawie : 
rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budŜecie gminy na 2011 środków stanowiących fundusz  
sołecki została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 12 głosami „za”, na obecnych na sesji 12 
Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
Opinie i uchwała stanowią załącznik do protokołu. 
 
Ad5c. Sekretarz Pan Roland Fabianek przedstawił projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenie 
„Planu Rozwoju Miejscowości Uszyce” 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, odczytała pozytywną opinie z 
posiedzenia komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 



Uchwała Nr XL/314/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 31 marca 2010r w sprawie: 
zatwierdzenie „Planu Rozwoju Miejscowości Uszyce” została podjęta przez Radę Miejską 
jednogłośnie - 12 głosami „za”, na obecnych na sesji 12 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Opinia i uchwała stanowią załącznik do protokołu. 
 
Ad5d. Sekretarz Pan Roland Fabianek przedstawił projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenie 
„Planu Rozwoju Miejscowości Zdziechowice” 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XL/315/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 31 marca 2010r w sprawie: 
zatwierdzenie „Planu Rozwoju Miejscowości Zdziechowice” została podjęta przez Radę Miejską 
jednogłośnie - 12 głosami „za”, na obecnych na sesji 12 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad5e. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił projekt uchwały w sprawie: zawarcia 
porozumienia z Gminą Kluczbork w zakresie dofinansowania wyścigu kolarskiego 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji 
BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinie z posiedzenia 
komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XL/316/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 31 marca 2010r w sprawie: 
zawarcia porozumienia z Gminą Kluczbork w zakresie dofinansowania wyścigu kolarskiego 
została podjęta przez Radę Miejską 11 głosami „za”, 1 głos „wstrzymujący” na obecnych na 
sesji 12 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Opinie i uchwała stanowią załącznik do protokołu. 
 
Ad5f. Pan Roman Neugebauer  - Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały 
w sprawie: zawarcia porozumienia z Powiatem Oleskim w sprawie wspólnej realizacji w roku 
2010 zadań z zakresu ochrony zdrowia tj. dofinansowania działalności  Warsztatów Terapii 
Zajęciowej. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji 
BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinie z posiedzenia 
komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XL/317/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 31 marca 2010r w sprawie: 
zawarcia porozumienia z Powiatem Oleskim w sprawie wspólnej realizacji w roku 2010 
      
zadań z zakresu ochrony zdrowia tj. dofinansowania działalności statutowej  Warsztatów 
Terapii Zajęciowej została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 12 głosami „za”, na 
obecnych na sesji 12 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Opinie i uchwała stanowią załącznik do protokołu. 



 
Ad5g. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił projekt uchwały w sprawie: zawarcia 
porozumienia w celu realizacji inwestycji „Budowa drogi Jastrzygowice-Prosna- Kościeliska „ 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinie z 
posiedzenia komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XL/318/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 31 marca 2010r w sprawie: 
zawarcia porozumienia w celu realizacji inwestycji „Budowa drogi Jastrzygowice-Prosna- 
Kościeliska „została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 12 głosami „za”, na obecnych 
na sesji 12 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Opinie i uchwała stanowią załącznik do protokołu. 
 
 Ad5h. Sekretarz Pan Roland Fabianek przedstawił projekt uchwały w sprawie: zmiany 
uchwały Nr XXXIX/308/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 25 lutego 2010r. w 
sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów Śląski na rok 2010 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XL/319/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 31 marca 2010r w sprawie : 
zmiany uchwały Nr XXXIX/308/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 25 lutego 
2010r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów Śląski 
na rok 2010 została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 12 głosami „za”, na obecnych 
na sesji 12 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
Opinie i uchwała stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przerwa od 1100

 do 1140 
 
Ad6. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer poinformował o : 
- Składaniu oświadczeń majątkowych 
- Turnieju Radnych 
- Kiermaszu świątecznym 
- Opinii z zebrania wiejskiego w Zdziechowicach 
- dwóch pismach z sołectwa Uszyce, był wniosek na poprzedniej sesji zgłaszany przez sołtysa    
   Uszyc i była mowa , Ŝe na razie nie stać gminy  
Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił, Ŝe mamy moŜliwość złoŜenia wniosku na budowę 
kanalizacji wiejskiej zadanie moŜe być sfinalizowane w 75% , nie dokończone są jeszcze dwa 
osiedla w Kozłowicach. Zaproponowałem zrobić dokumentację w kwietniu. I trzeba będzie za 
tę dokumentacje zapłacić. 
- ustalenie terminu sesji absolutoryjnej na 21 kwiecień 2010r. 
 
Ad8. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 
podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokółu/. 
Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował o tym , Ŝe jesteśmy na trzecim miejscu listy 
rezerwowych na szkoły. 
I trafili śmy na listę rezerwowych na drogę Nowa Wieś- KrzyŜanowice. 
 



 
Ad10. 
Sołtys z Jam Pan Gallus zapytał dlaczego sołtys nie był powiadomiony o spotkaniu które było 
w Jamach z przedstawicielami Powiatu i Urzędu i ja nic nie winem ludzie pytają o decyzje. 
Sekretarz Pan Roland Fabianek wyjaśnił , Ŝe decyzji Ŝadnych jeszcze nie było . 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer poinformował, Ŝe sekretarz 
występował, jako członek Zarządu Powiatu byli w Kozłowicach i podjechali do Jam ze 
względu na deklarację Pana Kasprzyka z Jam o chodnik. 
Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił, Ŝe zawsze stara się wnikliwie przedstawiać swoje 
sprawozdanie z działalności. Byli zrobić wizje w sprawie wycinki drzew w Jamach i zobaczyli 
zaraz w sprawie chodnika i niema potrzeby w takim przypadku informowania sołtysa. 
Sołtys z Pakoszowa Pan Dziedzic chciał podziękować Referatowi Promocji za pomoc w 
przygotowaniu planów odnowy wsi. 
Sołtys z Pakoszowa poinformował o niskim ciśnieniu wody, woda płynie z ujęcia w Biadaczu i 
moŜe teraz jak jest zwiększona potrzeba poboru na opryski zwiększyć to ciśnienie. 
Radny Pan Kinach Joachim zgłosił naprawę przepustu przy posesji Szirch i Wilhelm. 
Sołtys Zdziechowic Pan Karlak zapytał czy remont dróg nie mógł by być robiony procentowo 
w kaŜdym sołectwie. 
Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił, Ŝe jest krzywdzące , Ŝe drogi gminne są zaniedbywane. 
Co roku jest zrobiony jakiś kawałek drogi którego nie moŜna wpisać dosadnego programu.   
 
Ad11. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer stwierdził, Ŝe wyczerpany 
został porządek obrad, dziękując za udział w obradach, zamykając XL sesję Rady Miejskiej.  
 
Protokółowała         Przewodniczył 
 
M. Zoremba                             Roman Neugebauer 
 
 
 


